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It promises to be a busy week for Hannah Swensen. Not only is she whipping up treats
for the chamber of commerce booth at the Tri-County fair, she's also judging the
baking contest; acting as a magician's assistant for her business partner's husband;
trying to coax Moishe, her previously rapacious feline, to end his hunger strike, and
performing her own private carnival act by juggling the demands of her mother and
sisters. With so much on her plate, it's no wonder Hannah finds herself on the midway
only moments before the fair closes for the night. After hearing a suspicious thump,
she goes snooping - only to discover Willa Sunquist, a student teacher and fellow bake
contest judge, dead alongside an upended key lime pie. But who would want to kill
Willa and why?Now Hannah needs to crank up the heat, hoping that Willa's killer will
get rattled and make a mistake. If that happens she intends to be there, even if it
means getting on a carnival ride that could very well be her last...

作者介绍: 

乔安妮·弗拉克
美国畅销书作家，她写的汉娜·斯文森悬疑系列广受欢迎，目前该系列已经有十多本书
。作品中贯穿着有趣的烹调方法、喜剧及幽默元素，结履出人意料，书中的爱情故事也
令人叹服。 悬疑系列作品 《曲奇谋杀案》 《草莓谋杀案》 《蓝莓谋杀案》
《柠檬谋杀案》 《糖果谋杀案》 《甜桃谋杀案》 《樱桃谋杀案》 《酸橙谋杀案》
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据说这是套系列书，点心高手汉娜同时也是个破案专家，我得说，作为家长里短的小说
还能看看，但是要说破案那可就。。。太没技术含量了。可能是想模仿同样靠收集流言
蜚语来破案的摇椅名侦探马普尔小姐，但这位的段数相差大概五六七八九个数量级吧。
。。  

-----------------------------
这部看介绍似乎是推理小说的故事，其实大部分内容是和推理无关的。
主角首先是一个美食比赛的评委，其次才是破案，她不是个职业侦探，只是个在一个特
殊的时间、特殊的地点、意外的目睹了一起谋杀案而已，然后使用并不太灵光的头脑，
收集一些嫌疑人的信息，用排除法...  
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